

# 113 年女生宿舍儲藏室開放公告

一、開放對象：本學年(112 學年)住宿生有獲得 113 學年宿舍床位者

二、寄放時間及地點：

※請同學配合開放時間寄放行李，非寄放時間不開放行李寄放※

寄放日期	寄放時間	寄放地點	備註
6/15(六)	13：00~15：00	樸軒七樓自習室、樸軒十樓討論室	若儲物空間已滿則暫停開放，並依狀況逐步開放樸軒一樓及勤軒地下一樓公共區域。
6/16(日)			
6/17(一)至 6/20(四)	15：00~16：00		
6/21(五)	14：00~17：00		
6/22(六)	09：00~16：00		
6/23(日)	10：00~12：00		

寄放物品須裝箱並且封裝完整，每位同學寄放物品以五箱(長\*寬\*高不超過 70cm \* 50cm \* 50cm)為限，寢具(棉被、床墊、枕頭)、清潔器具、直立式電扇、小冰箱除外。

三、領取時間：

※非領取時間，不開放領取行李※

領取日期	領取時間
8/24(六)	14：00~16：00
8/26(一) 至 8/30(五) 9/2(一) 至 9/6(五)	15：30~16：30
8/31(六)、9/1(日)、9/7(六)、9/8(日)	15：00~18：00

四、樸軒 7 自習室、樸軒 10 樓討論室於 113 年 06 月 14 日(五)起關閉使用。

五、未於領取時間內將行李領取完畢將視為廢棄物委由清潔公司處理，敬請同學注意領取時間。

六、第 16 週期間由服委發放行李寄放申請表，領取時需攜帶證件及第一聯；如為候補上之 113 學年床位者請至服務中心領取行李寄放申請表。

七、宿舍僅提供寄放空間，寄放物品須裝箱及打包完整，如因個人因素造成東西損壞，宿舍不負賠償責任，未打包完整者或未裝箱不予以寄放。

八、行李寄放室僅提供放置物品，貴重物品及證件、暑假期間會使用之物品切勿放置於行李寄放室。

九、為提供住宿生能有儲放物品空間，宿舍將依現場情況調整寄放物品位置。

## Announcement about Store Room for Female Dormitory in 2024

- 1、Only for: Residential students in the current academic year (112<sup>th</sup>) who have been offered a dormitory bed in the 113<sup>th</sup> academic year
- 2、Opening Date for storing : ※Please cooperate with the opening hours to store your baggage. Baggage storage is not open during non-storage hours※

Opening Date for storing	Opening Hours	Storing place	Notice
June 15 <sup>th</sup> (Sat.)	1pm to 3pm	Study room on Pu-Xuan 7 <sup>th</sup> floor、Discussion room on Pu-Xuan 10 <sup>th</sup> floor	If these places are full, Pu-Xuan 1 <sup>st</sup> floor、Qin-Xuan B1 floor will open progressively.
June 16 <sup>th</sup> (Sun.)	1pm to 3pm		
June 17 <sup>th</sup> (Mon) to June 20 <sup>th</sup> (Thu)	3pm to 4pm		
June 21 <sup>st</sup> (Fri.)	2pm to 5pm		
June 22 <sup>nd</sup> (Sat.)	9am to 4pm		
June 23 <sup>rd</sup> (Sun.)	10am to 12pm		

Items must be boxed and fully sealed. Each student is limited to five boxes (length\*width\*height not exceeding 70cm\*50cm\*50cm), except for bedding (quilts, mattresses, pillows), cleaning utensils, upright fans, and small refrigerators.

- 3、Opening Date for collecting : ※Baggage claim is not available during non-collection hours※

Opening Date for collecting	Opening Hours
August 24 <sup>th</sup> (Sat.)	2pm to 4pm
August 26 <sup>th</sup> (Mon.) to August 30 <sup>th</sup> (Fri.) September 2 <sup>nd</sup> (Mon.) to September 6 <sup>th</sup> (Fri.)	3.30pm to 4.30pm
August 31 <sup>st</sup> (Sat.)、September 1 <sup>st</sup> (Sun.)、September 7 <sup>th</sup> (Sat.)、 September 8 <sup>th</sup> (Sun.)	3pm to 6pm

4. The study room on the Pu-Xuan 7<sup>th</sup> floor and the discussion room on the Pu-Xuan 10<sup>th</sup> floor will be closed on June 14<sup>th</sup>, 2024 (Friday).
5. Baggage not claimed within the opening hours will be treated as waste and entrusted to the cleaning company for disposal. Please pay attention to the opening hours for collecting.
6. The baggage storage application form will be provided by the floor manager in week 16. You must present your ID card and the first collection receipt when collecting it. If you are waiting for a bed in the 113<sup>th</sup> academic year, please go to the service center to collect the baggage storage application form.
7. The dormitory only provides space for storing baggage. If the baggage is damaged due to personal factors, the dormitory will not be responsible for compensation. Baggage must be packed completely; those who have not packed completely or have not packed in boxes will not be allowed to store.
8. Valuables, important documents, and items that will be used during the summer vacation should not be stored in the storage room.
9. In order to provide storage space for students, the dormitory will adjust the location of items according to the situation on the spot.